

DESCRIPTION:

SYNERGIZE is a multi-purpose disinfectant-cleaner. **SYNERGIZE** provides effective disinfecting and cleaning in one operation. **SYNERGIZE** is effective in warm, soft or hard water (as much as 1000 ppm CaCO₃) and performs especially well in areas containing 5% serum. **SYNERGIZE** is for use on glazed ceramic and tile surfaces, stainless steel, aluminum, chrome, galvanized metal, tin, brass, zinc, glass, hard non-porous treated wood, polyethylene, polypropylene, PVC (polyvinyl chloride), vinyl, fiberglass, viton, ethylene propylene, nitrile, acrylic and polyurethane.

DIRECTIONS FOR USE:

Registered for disinfecting and cleaning hard non-porous surfaces. Not for use on feed, food or litter. **SYNERGIZE** cleaner-disinfectant is specifically formulated for industrial use in the following Animal and Poultry Housing facilities: Turkey, Breeder, Grow Out, Fryer, Layer, Hatcheries and Swine Producing Facilities as well as the following equipment in these facilities: Waterers, Feeders, Hauling Equipment, Dressing Plants, Loading Equipment, Farrowing Barns, Nurseries, Blocks, Creep Areas, and Chutes. This product is also for use in Farm Premise, Equine Facilities, Veal Barns, Ratite Facilities (Ostrich, Emu and Rhea Facilities), Calf Pens and associated Farm Vehicles.

USE DIRECTIONS:

To disinfect and clean hard non-porous surfaces of walls, floors, tables, sinks, refrigerator exteriors, telephone booths and garbage cans in non-animal areas associated with the sites noted above. Apply a solution of 4 ml **SYNERGIZE** / Liter of water to precleaned surfaces. Apply with cloth, sponge, mop or mechanical coarse spray device, making sure all surfaces are wetted thoroughly. Allow surfaces to remain wet for 10 minutes. All surfaces must be rinsed with clean water and allowed to dry before reuse.

BOOT/SHOE WASH: To prevent tracking harmful organisms into animal areas, shoe baths containing one inch of freshly made disinfecting solution should be placed at all entrances to building. Scrape waterproof shoes or boots and place in a 4 ml **SYNERGIZE** / Liter of water solution. Allow the solution to come in contact with the boot/shoe for 10 min-utes. Change the disinfecting solution when solution becomes visibly dirty.

VEHICLES: To disinfect the non-porous, hard surfaces of vehicles use a solution of 4 ml **SYNERGIZE** / Liter of water. Apply using a high pressure or course spray system. Leave all treated surfaces exposed to solution for 10 minutes, or more and allow to air dry. All treated surfaces that will contact feed or drinking water must be thoroughly scrubbed with soap or detergent then rinsed with potable water before reuse.

DIRECTIONS FOR USE IN SWINE PRODUCING FACILITIES:

1. Remove all animals and feed from the premises, vehicles and enclosures.
2. Empty all troughs, racks, and other feeding and watering appliances.
3. Remove all gross soil, bedding, manure, caked on dirt, spider webs, etc. from walls to ceilings of barns, pens, stalls, chutes, and other facilities occupied or traversed by hogs or other animals.
4. Thoroughly clean all surfaces with soap or detergent and rinse with water.
5. Thoroughly saturate all surfaces with a solution of 4 ml **SYNERGIZE** / Liter of water, using conventional spraying methods.
6. Allow all treated areas to remain in contact with this solution for at least 10 minutes.
7. Immerse equipment used in handling and restraining animals, forks, shovels, and scrapers used for removing manure in **SYNERGIZE** at a dilution of 4 ml **SYNERGIZE** / Liter of water. Allow to remain in contact for at least 10 minutes.
8. Ventilate buildings, and other closed spaces. Do not house swine or other livestock until treatment has been absorbed, set, or dried.
9. Thoroughly scrub treated feed racks, troughs, automatic feeders, fountains, waterers and equipment which may come in contact with food with soap or detergent, and rinse with potable water before reuse.

DIRECTIONS FOR USE IN FARM PREMISES, EQUINE FACILITIES, VEAL BARNs, RATITES FACILITIES, CALF PENS AND VEHICLES:

1. Do not use in milking stalls, milking parlors, or milk houses.
2. Remove all animals and feed from the premises, vehicles, and enclosures.
3. Remove all gross soil, bedding, manure, caked on dirt, spider webs, etc. from floors, surfaces, and from walls to ceiling of barns, pens, stalls, chutes, and other facilities occupied or traversed by hogs or other animals.

4. Empty all troughs, racks, and other feeding and watering appliances.
5. Thoroughly clean all surfaces with soap or detergent and rinse with water.
6. Thoroughly saturate all surfaces with a solution of 4 ml **SYNERGIZE** / Liter of water, using conventional spraying methods. Allow to remain in contact with this solution for at least 10 minutes.
7. Immerse all halters, ropes, and other types of equipment used in handling and restraining animals, as well as forks, shovels and scrapers used for removing manure in a solution of 4 ml **SYNERGIZE** / Liter of water. Allow to remain in contact for 10 minutes.
8. Ventilate buildings, cars, boats, coops and other closed spaces. Do not house poultry or livestock or employ equipment until treatment has been absorbed, set or dried.
9. Thoroughly scrub treated feed racks, troughs, automatic feeders, fountains, waterers and equipment which may come in contact with food with soap or detergent, and rinse with potable water before reuse.

DIRECTIONS FOR USE IN POULTRY HOUSE:

1. Remove all poultry and feeds from premises, trucks, coops, and crates.
2. Remove all litter and droppings from floors, walls and surfaces of facilities occupied or traversed by poultry.
3. Empty all troughs, racks, and other feeding and watering appliances.
4. Thoroughly clean all surfaces with soap or detergent and rinse with water.
5. Saturate surfaces with 4ml **SYNERGIZE** / liter of water for a period of 10 minutes.
6. Ventilate building, coops and other closed spaces. Do not house poultry or employ equipment until treatment has been absorbed, set, or dried.
7. Thoroughly scrub treated feed racks, troughs, automatic feeders, fountains, waterers and equipment which may come in contact with food with soap or detergent and rinse with potable water before rinse.

Prior to fogging setters or hatchers, food products and packaging must be removed from the room or carefully protected. After cleaning, fog desired areas using one Liter per 1000 cubic feet of room area with a product solution containing 2 to 8 Liter per gallon water. Vacate all areas of personnel and poultry and feeds for a minimum of 2 hours after fogging. All food contact surfaces, including feed troughs, automatic feeders, and fountains must be disinfected followed by treatment with soap and water or detergent and rinsed with potable water before reuse.

***NOTE:** The fog generated is very irritating to eyes, skin, and mucous membranes. UNDER NO CIRCUMSTANCES SHOULD A ROOM OR BUILDING BE ENTERED BY ANYONE WITHIN TWO HOURS OF THE ACTUAL FOGGING. If the building or room must be entered, then the individuals entering the building must wear a self contained respirator approved by NIOSH/MSHA, goggles, long sleeves and long pants.

FOGGING IS TO BE USED AS AN ADJUNCT TO ACCEPTABLE MANUAL CLEANING AND DISINFECTION OF ROOM AND MACHINE SURFACES.

PRECAUTION**DANGER CORROSIVE**

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Corrosive. Causes irreversible eye damage and skin burns. May be fatal if inhaled. Harmful if swallowed or absorbed through skin. Do not get in eyes, on skin or on clothing. Do not breathe spray mist. Wear goggles or face shield. Wear a dust/mist/filtering respirator (MSHA/NIOSH approval number prefix TC-21C) or a NIOSH approved respirator with any N, P, R, or HE prefilter. Wear protective clothing and rubber gloves. Prolonged or frequent repeated skin contact may cause allergic reaction in some individuals. Wash hands before eating, drinking, chewing gum, using tobacco or using the toilet. Remove contaminated clothing and wash before reuse. DANGEROUS FUMES FORM WHEN MIXED WITH OTHER PRODUCTS.

FIRST AID

IF IN EYES: Hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15-20 minutes; remove contact lenses, if present, after the first 5 minutes, then continue rinsing eye; call a poison control center or doctor for treatment advice.

IF ON SKIN OR CLOTHING: Take off contaminated clothing; rinse skin immediately with plenty of water for 15-20 minutes; call a poison control center or doctor for treatment advice.

IF INHALED: May be fatal if inhaled . Move person to fresh air. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, then give artificial respiration, preferably by mouth-to-mouth, if possible; call a poison control center or doctor for further treatment advice.

IF SWALLOWED: Call a poison control center or doctor immediately for treatment advice; have person sip a glass of water if able to swallow; do not induce vomiting unless told to do so by the poison control center or doctor; do not give anything by mouth to an unconscious person.

HOT LINE NUMBER: Have the product container or label with you when calling a poison control center or doctor, or going for treatment. You may also contact 1-800-498-5743 for emergency medical treatment information.

NOTE TO PHYSICIAN: Probable mucosal damage may contraindicate the use of gastric lavage. Measures against circulatory shock, respiratory depression and convulsion may be needed.

STORAGE AND DISPOSAL

Do not contaminate water, food, or feed, by storage and disposal.

Store away from heat. Do not transfer to another container. Do not reuse empty container

Plastic: Triple rinse (or equivalent). Then offer for recycling or reconditioning, or puncture and dispose of in a sanitary landfill, or incineration, or, if allowed by state and local authorities, by burning. If burned, stay out of smoke.

PRODUCT DISPOSAL:

Product wastes are acutely hazardous. Improper disposal of excess product, spray mixture, or rinsate is a violation. If these wastes cannot be disposed of by use according to label instruction, contact the manufacturer.

Medical: 1-800-498-5743

?: 1-800-621-8829

DESCRIPTION

SYNERGIZE est un nettoyant désinfectant polyvalent. **SYNERGIZE** permet une action désinfectante et un nettoyage en une seule opération. **SYNERGIZE** est efficace dans de l'eau chaude, qu'elle soit douce ou dure (jusqu'à 1,000 ppm de CaCO₃) et fonctionne très bien dans les zones contenant 5 % de sérum. **SYNERGIZE** s'utilise sur la céramique émaillée et sur le carrelage, l'acier inoxydable, l'aluminium, le chrome, le métal galvanisé, l'étain, le laiton, le zinc, le verre, le bois dur non poreux, le polyéthylène, le polypropylène, le PVC (polychlorure de vinyle), le vinyle, la fibre de verre, le viton, l'éthylène propylène, le nitrile, l'acrylique et le polyuréthane.

INSTRUCTIONS D'EMPLOI :

Homologué pour désinfecter et nettoyer les surfaces dures non poreuses. Ne pas utiliser sur le fourrage, les aliments ou les litières. Le nettoyant-désinfectant **SYNERGIZE** est spécialement formulé pour une utilisation industrielle dans les installations suivantes d'étables et de poulaillers : dinde, reproduction, élevage, lapereaux, poules pondeuses, écloseries et productions de porcs ainsi que dans les équipements suivants de ces établissements : abreuvoirs, mangeoires, équipement de traction, usine de tannage, équipement de chargement, installations de mise-bas, nurseries, blocs, mangeoires sélectives et rigoles. Ce produit est aussi conçu pour être utilisé dans les exploitations agricoles, les établissements équins, les étables de veaux, les installations de ratées (installations d'autruches, d'émeus et de nandous), les enclos de veaux et les véhicules de ferme.

INSTRUCTIONS D'EMPLOI :

Pour désinfecter et nettoyer les surfaces dures non poreuses des murs, sols, tables, évier, extérieurs de réfrigérateurs, cabines téléphoniques et poubelles dans des zones non animales associées aux sites susmentionnés. Appliquer une solution de 4 ml de **SYNERGIZE**/litre d'eau sur les surfaces pré-nettoyées. Appliquer avec un chiffon, une éponge, une serpillière ou un vaporisateur mécanique à diffusion large en veillant à ce que toutes les surfaces soient entièrement mouillées. Laisser le produit agir sur les surfaces pendant 10 minutes. Toutes les surfaces doivent être rincées à l'eau claire et séchées avant réutilisation.

NETTOYAGE DE BOTTES/CHAUSSURES : Afin d'éviter que des organismes nuisibles ne pénètrent dans les zones pour animaux, il convient de placer des pédiiluves contenant 2,5 cm (un pouce) de solution désinfectante fraîchement préparée à toutes les entrées du bâtiment. Racler les chaussures ou bottes imperméables et les placer dans une solution de 4 ml de **SYNERGIZE**/litre d'eau. Laisser la solution en contact avec la botte/chaussure pendant 10 minutes. Changer la solution désinfectante lorsque celle-ci devient visiblement sale.

VÉHICULES : Afin de désinfecter les surfaces dures non poreuses des véhicules, utiliser une solution de 4 ml de **SYNERGIZE**/litre d'eau. Appliquer à l'aide d'un système de pulvérisation à haute pression ou à diffusion restreinte. Laisser la solution agir sur toutes les surfaces traitées pendant 10 minutes ou plus, puis laisser sécher à l'air libre. Toutes les surfaces traitées qui rentrent en contact avec de la nourriture ou de l'eau potable doivent être soigneusement frottées avec du savon ou du détergent, puis rincées avec de l'eau potable avant réutilisation.

INSTRUCTION D'EMPLOI DANS LES ÉTABLISSEMENTS DE PRODUCTION PORCINE :

1. Retirer tous les animaux et aliments des locaux, véhicules et enclos.
2. Vider tous les abreuvoirs, râteliers et autres dispositifs d'alimentation et d'abreuvement.
3. Retirer les souillures importantes, la litière, le fumier, les saletés, les toiles d'araignée etc. des murs aux plafonds des étables, enclos, écuries, rigoles et autres installations où vivent ou circulent des porcs ou d'autres animaux.
4. Nettoyer soigneusement toutes les surfaces avec du savon ou du détergent, puis rincer à l'eau.
5. Saturer soigneusement toutes les surfaces avec une solution de 4 ml de **SYNERGIZE**/litre d'eau à l'aide de méthodes de pulvérisation conventionnelles.
6. Laisser la solution en contact avec toutes les zones traitées pendant au moins 10 minutes.
7. Immerger l'équipement utilisé lors de la manipulation et de la retenue des animaux, les fourches, les pelles et les racloirs utilisés pour retirer le fumier dans une solution de **SYNERGISE**, à une dilution de 4 ml de **SYNERGIZE**/litre d'eau. Laisser la solution en contact pendant au moins 10 minutes.
8. Aérer les bâtiments et autres espaces fermés. Ne pas reloger les porcs ou autre bétail jusqu'à ce que la solution de traitement soit absorbée, prise ou séchée.
9. Frotter soigneusement les mangeoires, auge, distributeurs automatiques d'aliments, fontaines, abreuvoirs et équipements qui risquent d'entrer en contact avec des aliments avec du savon ou du détergent, puis rincer à l'eau potable avant réutilisation.

INSTRUCTIONS D'EMPLOI DANS LES EXPLOITATIONS AGRICOLES, LES ÉTABLISSEMENTS ÉQUINS, LES ÉTABLES DE VEAUX, LES INSTALLATIONS DE RATITES, LES ENCLOSES DE VEAUX ET LES VÉHICULES :

1. Ne pas utiliser dans les postes de traite, les salles de traite ou les laiteries.
2. Retirer tous les animaux et aliments des locaux, véhicules et enclos.
3. Retirer les souillures importantes, la litière, le fumier, les saletés, les toiles d'araignée etc. des sols, des surfaces et des murs aux plafonds des étables, enclos, écuries, rigoles et autres installations où vivent ou circulent des porcs ou d'autres animaux.
4. Vider tous les abreuvoirs, râteliers et autres dispositifs d'alimentation et d'abreuvement.
5. Nettoyer soigneusement toutes les surfaces avec du savon ou du détergent, puis rincer à l'eau.
6. Saturer soigneusement toutes les surfaces avec une solution de 4 ml de SYNERGIZE/litre d'eau à l'aide de méthodes de pulvérisation conventionnelles. Laisser la solution en contact pendant au moins 10 minutes.
7. Immerger tous les licous, cordes et autres types d'équipements utilisés lors de la manipulation et de la retenue des animaux, ainsi que les fourches, les pelles et les racloirs utilisés pour retirer le fumier dans une solution de 4 ml de SYNERGIZE/litre d'eau. Laisser la solution en contact pendant au moins 10 minutes.
8. Aérer les bâtiments, les voitures, les bateaux, les poulaillers et autres espaces fermés. Ne pas reloger les volailles ou autre élevage ni utiliser l'équipement jusqu'à ce que la solution de traitement soit absorbée, prise ou séchée.
9. Frotter soigneusement les mangeoires, auges, distributeurs automatiques d'aliments, fontaines, abreuvoirs et équipements qui risquent d'entrer en contact avec des aliments, avec du savon ou du détergent, puis rincer à l'eau potable avant réutilisation.

INSTRUCTIONS D'EMPLOI DANS LES POULAILLERS :

1. Retirer toutes les volailles et aliments des lieux, des camions, des poulaillers et des cages.
2. Retirer toute la litière et les excréments des sols, murs et surfaces des installations où vivent ou circulent des volailles.
3. Vider tous les abreuvoirs, râteliers et autres dispositifs d'alimentation et d'abreuvement.
4. Nettoyer soigneusement toutes les surfaces avec du savon ou du détergent, puis rincer à l'eau.
5. Saturer les surfaces avec une solution de 4 ml de SYNERGIZE/litre d'eau pendant une période de 10 minutes.
6. Aérer les bâtiments, les poulaillers et autres espaces fermés. Ne pas reloger les volailles ou autre élevage ni utiliser l'équipement jusqu'à ce que la solution de traitement soit absorbée, prise ou séchée.
7. Frotter soigneusement les mangeoires, auges, distributeurs automatiques d'aliments, fontaines, abreuvoirs et équipements qui risquent d'entrer en contact avec des aliments, avec du savon ou du détergent, puis rincer à l'eau potable avant réutilisation.

Avant de brumiser les tiroirs d'incubation ou les écloséries, les aliments et les emballages doivent être retirés de la pièce ou soigneusement protégés. Après le nettoyage, brumiser les zones concernées à l'aide d'un litre par 1 000 pieds cubes de solution de produit contenant 2 à 8 litre par gallons d'eau. Evacuer toutes les zones du personnel, le poulailler et les lieux de nourriture pendant minimum 2 heures après la brumisation. Toutes les surfaces en contact avec de la nourriture, y compris les auges, les distributeurs automatiques d'aliments et les fontaines doivent être désinfectées, puis lavées avec du savon et de l'eau ou du détergent, puis rincées avec de l'eau potable avant réutilisation.

***REMARQUE :** La brume générée est très irritante pour les yeux, la peau et les muqueuses. IL NE FAUT EN AUCUN CAS PÉNÉTRER DANS UNE PIÈCE OU UN BÂTIMENT PENDANT LES DEUX HEURES SUIVANT LA BRUMISATION. S'il est nécessaire de pénétrer dans le bâtiment ou dans la pièce, les personnes y entrant doivent porter un appareil respiratoires autonome approuvé par les normes NIOSH/MSHA, des lunettes de protection, un haut à manches longues et un pantalon.

LA BRUMISATION DOIT ÊTRE UTILISÉE EN PLUS D'UN NETTOYAGE MANUEL ACCEPTABLE ET D'UNE DÉSINFECTION DE LA PIÈCE ET DES SURFACES DES MACHINES.

MESURE DE PRÉCAUTION

DANGER CORROSIF

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Corrosif. Provoque des lésions oculaires irréversibles et des brûlures de la peau. Peut être mortel si inhalé. Produit nocif s'il est ingéré ou absorbé par la peau. Éviter le contact avec les yeux, la peau ou les vêtements. Ne pas respirer les brouillards de vaporisation. Porter des lunettes ou un masque de protection. Porter un respirateur à poussière/vapeur/filtrant (numéro d'approbation MSHA/NIOSH à préfixe TC-21C) ou un respirateur agréé NIOSH avec un préfiltre N, P, R ou HE. Porter des vêtements de protection et des gants en caoutchouc. Le contact prolongé et répété avec la peau peut causer des réactions allergiques chez certains individus. Se laver les mains avant de manger, boire, mâcher de la gomme, fumer ou aller aux toilettes. Retirer les vêtements contaminés et les laver avant de les remettre. DE DANGEREUSES VAPEURS SE FORMENT LORSQUE CE PRODUIT EST MÉLANGÉ À D'AUTRES PRODUITS.

PREMIERS SOINS

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Garder les paupières écartées et rincer doucement et lentement avec de l'eau pendant 15 à 20 minutes. Après les 5 premières minutes, enlever les lentilles de contact et continuer de rincer les yeux. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour des conseils de traitement.

EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU OU LES VÊTEMENTS : Retirer les vêtements contaminés. Rincer immédiatement et abondamment la peau à l'eau pendant 15 à 20 minutes. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour des conseils de traitement.

EN CAS D'INHALATION : Peut être mortel si inhalé. Déplacer la personne à l'air libre. Si la personne ne respire pas, appeler les secours ou une ambulance, puis pratiquer la respiration artificielle, de préférence le bouche à bouche, si possible. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour des conseils de traitement.

EN CAS D'INGESTION : Appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin pour des conseils de traitement. Faire boire à petites gorgées un verre d'eau, si la personne peut avaler. Ne pas faire vomir à moins d'avoir reçu le conseil de procéder ainsi suite à un appel à un centre antipoison ou à un médecin. Ne rien administrer par la bouche à une personne inconsciente.

NUMÉRO D'ASSISTANCE : Avoir avec soi le contenant du produit ou l'étiquette lorsqu'on appelle un centre antipoison ou un médecin, ou au moment d'obtenir des soins médicaux. Il est également possible de contacter le 1-800-498-5743 pour des informations sur un traitement médical d'urgence.

NOTE AU MÉDECIN : Des dommages probables des muqueuses peuvent être une contre-indication au lavage gastrique. Il peut être nécessaire de prendre des mesures contre le choc circulatoire, la dépression respiratoire et les convulsions.

STOCKAGE ET ÉLIMINATION

Ne pas contaminer l'eau, la nourriture ou les aliments par le stockage ou l'élimination.

Stocker à l'abri de la chaleur. Ne pas transférer dans un autre contenant. Ne pas réutiliser les contenants vides. **Plastique :** rincer les contenants à trois reprises (ou équivalent), puis offrir aux fins du recyclage ou du reconditionnement, ou perforer et éliminer dans une décharge ou les incinérer, ou, si les autorités provinciales et régionales le permettent, les brûler. Si les contenants sont brûlés, se tenir loin de la fumée.

ÉLIMINATION DU PRODUIT :

Les déchets du produit sont hautement dangereux. L'élimination inadéquate du produit excédentaire, des solutions à vaporiser et des eaux de rinçage usées constitue une infraction. Si ces déchets ne peuvent être éliminés conformément aux directives de l'étiquette, contacter le fabricant.

Médical: 1-800-498-5743

? : 1-800-621-8829

SYNERGIZE®

CLEANER - DISINFECTANT / NETTOYEUR DÉSINFECTANT

SYNERGIZE cleaner-disinfectant is specifically formulated for industrial use in the following Animal and Poultry Housing facilities: Turkey, Breeder, Grow Out, Fryer, Layer, Hatcheries and Swine Producing Facilities as well as the following equipment in these facilities: Waterers, Feeders, Hauling Equipment, Loading Equipment, Farrowing Barns, Nurseries, Blocks, Creep Areas, and Chutes. This product is also for use in Farm Premise, Equine Facilities, Veal Barns, Ratite Facilities (Ostrich, Emu and Rhea Facilities), Calf Pens and associated Farm Vehicles.

Le nettoyant-désinfectant Synergize est spécialement formulé pour une utilisation industrielle dans les installations suivantes d'étables et de poulaillers : dinde, reproduction, élevage, lapereaux, poules pondeuses, écloséries et productions de porcs ainsi que dans les équipements suivants de ces établissements : abreuvoirs, mangeoires, équipement de tractation, équipement de chargement, installations de mise-bas, nurseries, blocs, mangeoires sélectives et rigoles. Ce produit est aussi conçu pour être utilisé dans les exploitations agricoles, les établissements équins, les étables de veaux, les installations de ratites (installations d'autruches, d'émeus et de nandous), les enclos de veaux et les véhicules de ferme.

Staphylococcus aureus (ATCC 6538)

Pseudomonas aeruginosa (ATCC 10708)

Salmonella choleraesuis (ATCC 15442)

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN/NE PAS LAISSER À LA PORTÉE DES ENFANTS



CORROSIVE/CORROSIF

DANGER

SEE INSIDE PANEL FOR ADDITIONAL PRECAUTIONARY STATEMENTS/VOIR LA PARTIE INTÉRIEURE DE L'ÉTIQUETTE POUR DES RECOMMANDATIONS DE PRÉCAUTION SUPPLÉMENTAIRES. See First Aid Statement and additional precautions on inside panel/Voir les premiers soins et les précautions supplémentaires sur la partie intérieure de l'étiquette.

Manufactured by / Manufacturé par:
Preserve International®, a Neogen® Company
944 Nandino Blvd., Lexington, KY 40511 U.S.A.
L5160-1218

Imported By/ Importé Par:
Neogen Canada
21 College Ave West
Guelph, ON N1G 1R7
Canada
1-800-621-8829

DIN No. 02260336

ACTIVE INGREDIENTS/ INGRÉDIENTS ACTIFS:

Alkyl (C12 67%, C14 25%, C16 7%, C18 1%) dimethyl benzyl ammonium chloride26.00%

Glutaraldehyde/Glutaraldéhyde.....7.00%

HEALTH/SANTÉ	FIRE/INCENDIE	REACTIVITY/RÉACTIVITÉ	SPECIFIC/SPÉCIFIQUE
3	1	1	None/Aucun

Item No.: 433600/1-CAN



Lot No./Lot de production: _____

Expiry Date/Date d'expiration: _____

Net Contents/ Contenu net: 3.78 Litres (1 gallon)



SYNERGIZE®

ACTIVE INGREDIENTS

Alkyl (C12 67%, C14 25%, C16 7%, C18 1%) dimethyl benzyl ammonium chloride26.00%
Glutaraldehyde.....7.00%

INGRÉDIENTS ACTIFS:

Alkyl (C₁₂ 67%, C₁₄ 25%, C₁₆ 7%, C₁₈ 1%) dimethyl benzyl ammonium chloride26.00%
Glutaraldéhyde.....7.00%

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
DANGER**

SEE SIDE PANEL FOR ADDITIONAL PRECAUTIONARY STATEMENTS
See First Aid statement and additional precautions on side panel



CORROSIVE/CORROSIF

**NE PAS LAISSER À LA PORTÉE DES ENFANTS
DANGER**

VOIR LA PARTIE INTÉRIEURE DE L'ÉTIQUETTE POUR DES RECOMMANDATIONS DE PRÉCAUTION SUPPLÉMENTAIRES.
Voir les premiers soins et les précautions supplémentaires sur la partie intérieure de l'étiquette.

PRECAUTION

DANGER CORROSIVE

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Corrosive. Causes irreversible eye damage and skin burns. May be fatal if inhaled. Harmful if swallowed or absorbed through skin. Do not get in eyes, on skin or on clothing. Do not breathe spray mist. Wear goggles or face shield. Wear a dust/mist/filtering respirator (MSHA/NIOSH approval number prefix TC-21C) or a NIOSH approved respirator with any N, P, R, or HE prefilter. Wear protective clothing and rubber gloves. Prolonged or frequent repeated skin contact may cause allergic reaction in some individuals. Wash hands before eating, drinking, chewing gum, using tobacco or using the toilet. Remove contaminated clothing and wash before reuse. **DANGEROUS FUMES FORM WHEN MIXED WITH OTHER PRODUCTS.**

STORAGE AND DISPOSAL

Do not contaminate water, food, or feed, by storage and disposal.

Store away from heat. Do not transfer to another container. Do not reuse empty container

Plastic: Triple rinse (or equivalent). Then offer for recycling or reconditioning, or puncture and dispose of in a sanitary landfill, or incineration, or, if allowed by state and local authorities, by burning. If burned, stay out of smoke.

PRODUCT DISPOSAL:

Product wastes are acutely hazardous. Improper disposal of excess product, spray mixture, or rinsate is a violation. If these wastes cannot be disposed of by use according to label instruction, contact the manufacturer.

Medical: 1-800-498-5743
?: 1-800-621-8829

Manufactured by / Manufacturé par:

Preserve International®, a Neogen® Company
944 Nandino Blvd., Lexington, KY 40511 U.S.A.
L5160-1118

Imported By/ Importé Par:

Neogen Canada
21 College Ave West
Guelph, ON N1G 1R7
Canada
1-800-621-8829

DIN No. 02260336

MESURE DE PRÉCAUTION

DANGER CORROSIF

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Corrosif. Provoque des lésions oculaires irréversibles et des brûlures de la peau. Peut être mortel si inhalé. Produit nocif s'il est ingéré ou absorbé par la peau. Éviter le contact avec les yeux, la peau ou les vêtements. Ne pas respirer les brouillards de vaporisation. Porter des lunettes ou un masque de protection. Porter un respirateur à poussière/vapeur/filtrant (numéro d'approbation MSHA/NIOSH à préfixe TC-21C) ou un respirateur agréé NIOSH avec un préfiltre N, P, R ou HE. Porter des vêtements de protection et des gants en caoutchouc. Le contact prolongé et répété avec la peau peut causer des réactions allergiques chez certains individus. Se laver les mains avant de manger, boire, mâcher de la gomme, fumer ou aller aux toilettes. Retirer les vêtements contaminés et les laver avant de les remettre. **DE DANGEREUSES VAPEURS SE FORMENT LORSQUE CE PRODUIT EST MÉLANGÉ À D'AUTRES PRODUITS.**

STOCKAGE ET ÉLIMINATION

Ne pas contaminer l'eau, la nourriture ou les aliments par le stockage ou l'élimination.

Stocker à l'abri de la chaleur. Ne pas transférer dans un autre contenant. Ne pas réutiliser les contenants vides.

Plastique : rincer les contenants à trois reprises (ou équivalent), puis offrir aux fins du recyclage ou du reconditionnement, ou perforer et éliminer dans une décharge ou les incinérer, ou, si les autorités provinciales et régionales le permettent, les brûler. Si les contenants sont brûlés, se tenir loin de la fumée.

ÉLIMINATION DU PRODUIT :

Les déchets du produit sont hautement dangereux. L'élimination inadéquate du produit excédentaire, des solutions à vaporiser et des eaux de rinçage usées constitue une infraction. Si ces déchets ne peuvent être éliminés conformément aux directives de l'étiquette, contacter le fabricant.

Médical: 1-800-498-5743
?: 1-800-621-8829

Net Contents/ Contenu net: 3.78 Litres (1 gallon)

PEEL BACK LEAFLET HERE / PELER LA FEUILLE DE RETOUR ICI